

## Referat 12 6.11.19

### SKOLEBESTYRELSESMØDE på Vestre Skole,

ONSDAG, d. 6.11 2019  
fra kl. 17.00 – 19.00

- Nyt fra Skolelederen

Opslået ny stilling som erstatning for DM. Deltagelse fra skolebestyrelsen til ansættelsessamler: Uffe deltager muligvis. Vi er i gang med oprydning alle steder for at blive klar til etape 1 af ombygningen. Elever vil blive informeret op til juleferien omkring ombygningen og hvilke indgange de vil skulle benytte under etape 1.

- Nyt fra Elevrådet

Orienteringspunkt:  
Der er sat en høvdingboldturnering i gang. Elevrådsrepræsentanterne Viktor og Ida skal til landsmøde for elevrådsrepræsentanter i denne weekend.  
Der har været repræsentanter fra elevrådet til møde med forvaltningen omkring rygning, projektorienteret undervisning.

- AULA

Orienteringspunkt:  
Forsat problemer med at åbne filer. Der er fordele ved Aula. Det er for forældrene et meget nemt kommunikationsværktøj. Der er stadig udfordringer ved at finde de bedste løsninger i brugen af Aula. Vi lærer mens vi går.

- Kommunikationsstrategi 2019

Præsentation af udkast til kommunikationsstrategien, tilføjet skolebestyrelsens kommentarer.

Udkastet bringes videre på i personalegruppen – MED osv.

- Budgetopfølgning

Orienteringspunkt:  
Gennemgang af budget.  
Vi har et stort ønske om at kunne ansætte en pædagog, som kan gå ind i børnehaven, med i skolestart og med i 0. klasse. Dette for at kunne understøtte den enkelte elev til en bedre skolestart.

EL, vand og varme er økonomisk stadig en kæmpe udfordring.

- Ombygning fase 1

Orienteringspunkt:

	<p>Der sættes udendørsbelysning op på vejen om til indgangen i SFOén.</p> <p>Fællessamlinger for hele skolen kan ikke være muligt i denne periode.</p> <p>Vi aflyser skolefesten og men fastholder påskemarked og dimensionsfesten.</p> <p>Skoleboden lukkes og der undersøges om der er mulighed for madbestilling udefra.</p> <p>Hvordan informerer vi forældrene om ombygningen?</p> <p>Der er et forslag om at valgfagene drama og film laver i samarbejde med Vivian en infovideo ombygningsperioden.</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• Bustider, ringetider m.m.</li> </ul>	<p>Debatpunkt:</p> <p>Der er en udfordring i forhold til Ølgodbussen 282. Eleverne er færdige kl. 14.15 og bussen kører 14.20.</p> <p>Vi vil undersøge hvor mange elever det drejer sig om og om det er en udfordring.</p> <p>Vi kan ønske at ændre bustiden fra kommende skoleår med 5 min. senere</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• Brandøvelse</li> <li>• Personalejulegaver</li> <li>• Status underskriftindsamling</li> </ul>	<p>Korte debatpunkter:</p> <p>Brandøvelse: har ombygningen betydning?</p> <p>Vi skal have gennemført en brandøvelse inden så længe.</p> <p>Personalejulegave skal ensrettes i Billund Kommune.</p> <p>Underskriftindsamling gav ikke den forventede opbakning.</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>• Eventuelt</li> </ul>	<p>Diana: ønske om at evaluere årets forældremøder som et punkt på kommende møde.</p>